



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

全港公路單車賽—第一回合 (飛鵝山道) 冠狀病毒(COVID-19) 防疫事宜

以下防疫安排將於全港公路單車賽賽事期間實施

1. 所有參加比賽之運動員必須進行冠狀病毒檢測 及 提供已完成第三劑 2019 冠狀病毒疫苗接種不少於 14 天的證明(即 2022 年 7 月 31 日前完成第三劑接種)。運動員可選擇香港政府指定社區檢測中心進行冠狀病毒檢測，可於網上預約進行檢測。

網址如下：<https://www.communitytest.gov.hk/zh-HK/> *運動員請依照確認訊息內的日期、時間及地點於社區檢測中心向工作人員出示身份證明文件，並進行採樣(有關費用由參加者自行負責)；

2. 冠狀病毒測試必須於 **賽事前 48 小時** 完成；
3. 檢測前請確保陰性檢測證明可於 8 月 14 日或之前發出，參加者必需於簽到處領取號碼布前出示陰性檢測證明 及 疫苗接種證明方可領取號碼布。未能出示有效證明將不能參賽。
4. 所有人士包括運動員，裁判及工作人員亦必須於比賽當天早上進行冠狀病毒快速測試。並於進場時出示：

- 陰性快速測試結果 (必須顯示個人姓名，日期及時間)

-有效之疫苗通行證 (包括疫苗接種記錄、電子疫苗接種記錄、醫學豁免證明書或康復碼)*

請參閱以下連結：https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/vp_t1_CHI.pdf

- 進入場地前量度體溫，體溫低於 37°C 方可進入

(如比賽前不能提供陰性測試結果及接種新冠疫苗證明，將不能參加比賽，並不設退款。)

5. 所有入場人士將必須於賽前 24 小時內填妥及遞交網上健康申報表，網址如下：

<https://forms.gle/22BB1Afp9LJQ2Jm7>

6. 除了比賽及熱身時候，運動員必須戴上口罩。運動員於任何時間須嚴格遵守防疫措施，工作人員亦會戴上口罩及面罩不時觀察運動員於賽前賽後是否保持 1.5 米距離；



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

熱身、起步、賽事期間及完成賽事後

7. 運動員於準備開始時，均必須繼續戴上口罩，直至比賽開始前 1 分鐘，運動員將獲准除下口罩並到起步台前準備。除去口罩後，運動員在準備起步期間必須與其他運動員保持至少 1.5 米距離及切勿進行任何交談。
8. 賽事進行期間，運動員可以不需戴上口罩。
9. 賽事將不會設立觀眾區。
10. 大會將不設官方補給站。運動員如需進行補給，請自行準備。
11. 所有完成賽事運動員必須於終點後戴回口罩，所有運動員將不得逗留於起終點區。
12. 為避免運動員於賽後聚集，是次賽事將不設頒獎禮，而領取獎盃方面，運動員需到簽到處領取獎盃。



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Hong Kong Road Cycling Race - Series 1 (Fei Ngo Shan Road)
Measures for Covid-19 Control

The following health and hygiene measures will be exercised

1. All athletes who participate in the competition **MUST** conduct COVID-19 test **and** produce a record of third dose vaccination has been completed **with not less than 14 days (on or before 31st July 2022)**. Athletes shall reserve the booking of COVID-19 testing options through the website : <https://www.communitytest.gov.hk/en/>
*Athletes shall provide their identity card at the testing center according to the date, time and location in the confirmation message for testing (Testing cost will be responsible by the athlete)
2. COVID-19 Test must be completed **48 hours** before the race;
3. Please ensure the negative test result proof will be available on or before 14th August 2022. Athletes **MUST** present their negative test result and a record of second dose vaccination proof to collect their Chips and Number Bib. Failed to present the valid result will be forbidden to participate in the race.
4. All persons must take the Rapid Antigen Test for COVID-19 on the morning of the race day, and present at entry:
 - Negative Rapid Antigen Test results (with Name, Date and Time)
 - Vaccine Pass (Including vaccination record, Electronic vaccination record, Medical Exemption Certificate or Recovery record QR code)Refer to the following link: https://www.coronavirus.gov.hk/pdf/vp_t1_ENG.pdf
 - Body temperature screening will be required for all participants upon entering the venue. Body temperature lower than 37°C are allowed to enter the venue only
(If participate cannot provide a negative test result and valid vaccination record before the race, he/she will not be able to participate and no refund will be provided.)
5. All entrants will be required to fill-in and submit the online health declaration form 24 hours before the race. Which can enclose at the hyperlink below :
<https://forms.gle/22BB1Affp9LJQ2Jm7>
6. Except during the Race and Official Training, Masks **MUST** be put on all the times. Not during the race but Before/ After the race, social distancing is strictly executed, to facilitate that, Marshalls with Masks and face shield shall keep observation to keep at least 1.5 metre between athletes



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Official Training, Starting, During Race and After Race

7. Athletes will only be allowed to take off their masks and proceed to start line **1 minutes before** the race. Athlete must keep a distance from other athletes as much as possible (at least 1.5 metre) and must not talk to other athletes. Each group will separate 10 minutes to start.
8. Athletes can take off their mask during competition.
9. CAHK will not set up spectator area
10. CAHK will not set up feeding zone.
11. It's a **MUST** for competing athletes to wear a new mask/ own mask after they passed the Finish Line. No athletes will be allowed to stay at the Finish Zone.
12. In order to avoid the social gathering situation, no prize ceremony will be provided. Athletes can collect their prizes and trophies at the Sign On place after the race.